
I N TE R P E LACJ A/ZA PYTA N IE 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29.08.2019 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z planowaniem budżetu na roku 2020 proszę o przekazanie mojego wniosku do 

budżetu powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego o remont chodnika przy ulicy Batorego oraz 

przedłużenie go do gminy Ujazd gdzie z końcem tej gminy kończy się ich ścieżka a po naszej 

stronie nie ma jej kontynuacji . Ścieżka i sprawa ta wygląda komicznie i uważam że chodnik / 

ścieżkę trzeba jak najszybciej wybudować i połączyć się z gminą Ujazd. 
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